

clearlab®



Statement On Distribution Partners in Russia

Herewith we:

Clearlab SG Pte Ltd, a reputable manufacturer of soft contact lenses and lens care solutions, with its main office established at 139 Joo Seng Road, 368362 Singapore,

and its affiliate

Mi Gwang Contact Lens Co Ltd, with its main office established in 693, Namcheon-ro, Namcheon-myeon, Gyeongsan-si, Gyeongsangbuk-do, 38695, Republic of Korea

declare to have two official distributors in Russian Federation, companies:

Medical Group Ophthaderm, Llc,
www.офтальмикс.рф, and
Clearvision, www.clearvision.market

Both distributors have equal rights on imports and sales of products manufactured by Clearlab and MiGwang within territory of Russian Federation.

The above statement is subjected to the below condition:

Both Clearlab and Mi Gwang reserve the rights to change the above distributor if the Distribution Agreement signed between Clearlab/Mi Gwang and the distributor is terminated in accordance with the terms of the agreement.

This statement is issued on 1st December 2021.

For Clearlab / MiGwang,
Dr Jong Gu Park, CEO



Заявление о партнерах-дистрибьюторах в России

Данным письмом мы:

Clearlab SG Pte Ltd, авторитетный производитель мягких контактных линз и растворов для контактных линз, с головным офисом по адресу 139 Joo Seng Road, 368362 Singapore,

а также наш филиал

Mi Gwang Contact Lens Co Ltd с головным офисом по адресу 693, Namcheon-ro, Namcheon-myeon, Gyeongsan-si, Gyeongsangbuk-do, 38695, Republic of Korea

заявляем, что в Российской Федерации мы имеем два официальных дистрибьютора:

ООО «Медицинская группа Офтадерм»,
www.офтальмикс.рф, и
ООО «КлиВижн», www.clearvision.market)

Оба дистрибьютора имеют одинаковые права на импорт и продажу продукции Clearlab и MiGwang на территории Российской Федерации.

Данное заявление действует при следующем условии:

Обе компании Clearlab и Mi Gwang сохраняют за собой право заменить вышеуказанных дистрибьюторов в случае, если Дистрибьюторское Соглашение, подписанное между Clearlab/Mi Gwang и дистрибьютором, прекратит свое существование в соответствии с условиями Соглашения.

Дата Заявления 1 декабря 2021

От имени Clearlab / MiGwang
Dr Jong Gu Park, CEO

